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PS 1/19 Referatsaker

RS 1/19 Orienteringar og meldingar

RS 2/19 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Fyresdal kommune- 
orientering om saker i 2018

RS 3/19 Invitasjon til vårkonferanse - 10. april 2019 - Bø hotell

Handsaming i Råd for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne - 12.03.2019 

Invitasjon til vårkonferanse i Bø 10.april. 
Berit, Torleiv og Karin vurderer å reise.
Gjev beskjed innan 22.03 då påmeldinga er.

Val 2019
Vallokalet er samfunnshuset.
Her er det ikkje universelt utforma døropnar.
Dette gjeld og biblioteket.
Rådmannen tek dette opp med avdeling for plan og teknikk.

Organisasjonane og kommunen må informere om høve til ambulerande stemming, «stemme 
heime».

Viktig med informasjon til innvandrarar.

Informasjon frå Telenor
Fast telefon sentralane skal fasast ut.
Hegglandsgrend legg ned i 2021, Birtedalen 2019.

Trygghetsalarm krev fiber.
Utbygging fiber i Fyresdal 2020.

Digitale trygghetsalarmar er tryggare, større mogleghetar.
Oppkopling mot 110 i Skien.

Telenor bør rydde opp i stolpar og ledningar.

Det blir felles ope møte om utbygging fiber og nedlegging av fast telefon med Telenor, i 
kommunal regi.

Legedekning er bra nå, to i fulle stillingar og ny turnuslege på plass.

Tannlegen sluttar, fylkestannlegen skal ha eit møte snart. Lange ventelister.

Avdelingsleiar helse og omsorg har slutta i stilling. Stillinga skal lysast ut på nytt.

Helsesjukepleiar skal ha permisjon, utlysing er ute.

Fysioterapeutane er i 20 % stillingsreduksjon begge to.



PS 2/19 Årsmelding 2018 - råd for eldre og menneske med nedsett 
funksjonsevne

Innstilling frå rådmannen:   
Årsmelding 2018 for Råd for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne i Fyresdal blir 
teken til vitande.

Handsaming i Råd for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne - 12.03.2019 
Samrøystes i samsvar med innstillinga frå rådmannen

Vedtak i Råd for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne - 12.03.2019
Årsmelding 2018 for Råd for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne i Fyresdal blir 
teken til vitande.

PS 3/19 Høyring - ny forskrift om kommunale og fylkeskommunale 
råd for eldre, for personer med funksjonsnedsettelse og for ungdom

Innstilling frå rådmannen:   
Høyring:
Fyresdal kommune stør at departementet lagar felles vegleiar for dei tre råda i tillegg til ny 
forskrift for medverkingsorgana.
Fyresdal kommune stør departementet sitt syn om at kommunar og fylkeskommunar bør ha eit 
regelverk som sikrar at råda tek i mot aktuelle saker tidleg nok til å kunne påverke sakene.
Fyresdal kommune stør departementet om at organisasjonane for eldre, for personar med 
funksjonsnedsetting og for unge  har rett til å fremme forslag om medlemmer til det rådet som 
representerer deira interesser.
Fyresdal kommune meiner at det bør innarbeidast i forskrift at kommunestyret eller anna 
politisk utval skal vere representert i råd for eldre eller personar for med funksjonsnedsetting.
Fyresdal kommune stør departementet sitt syn om at kommunane sjølv fastset talet på 
meldemar i råda.
Fyresdal kommune stør departementet om at råda sjølv vel leiar og nestleiar.
Fyresdal kommune stør departementet i at det fortsatt skal vere høve til å ha eit felles råd for 
eldre og personer med nedsett funksjonsevne og at Organisasjonane skal bli høyrt, før felles 
råd opprettast.
Fyresdal kommune stør forslaget til SAFO om at kommunane beskriv råda sitt arbeid i si 
årsmelding og ikkje stiller krav om at råda sjølv skal utarbeide si årsmelding.
Fyresdal kommune meiner at forskrift og vegleiarar for råda må utarbeidast på båe målføra.

Handsaming i Råd for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne - 12.03.2019 
Ny kommunelov blir innfasa gjennom året når kommunane har sine konstituerande møte.
Ny lov gjer skiljet mellom politikk og administrasjon skarpare.
Det skal vere i fortrinnsrett to utval, men kan vere som nå med samarbeid.
Ungdomsråd skal og vere i kommunane.

Samrøystes i samsvar med innstillinga frå rådmannen.



Vedtak i Råd for eldre og menneske med nedsett funksjonsevne - 12.03.2019
Høyring:
Fyresdal kommune stør at departementet lagar felles vegleiar for dei tre råda i tillegg til ny 
forskrift for medverkingsorgana.
Fyresdal kommune stør departementet sitt syn om at kommunar og fylkeskommunar bør ha eit 
regelverk som sikrar at råda tek i mot aktuelle saker tidleg nok til å kunne påverke sakene.
Fyresdal kommune stør departementet om at organisasjonane for eldre, for personar med 
funksjonsnedsetting og for unge  har rett til å fremme forslag om medlemmer til det rådet som 
representerer deira interesser.
Fyresdal kommune meiner at det bør innarbeidast i forskrift at kommunestyret eller anna 
politisk utval skal vere representert i råd for eldre eller personar for med funksjonsnedsetting.
Fyresdal kommune stør departementet sitt syn om at kommunane sjølv fastset talet på 
meldemar i råda.
Fyresdal kommune stør departementet om at råda sjølv vel leiar og nestleiar.
Fyresdal kommune stør departementet i at det fortsatt skal vere høve til å ha eit felles råd for 
eldre og personer med nedsett funksjonsevne og at Organisasjonane skal bli høyrt, før felles 
råd opprettast.
Fyresdal kommune stør forslaget til SAFO om at kommunane beskriv råda sitt arbeid i si 
årsmelding og ikkje stiller krav om at råda sjølv skal utarbeide si årsmelding.
Fyresdal kommune meiner at forskrift og vegleiarar for råda må utarbeidast på båe målføra.


